

中国农业国际合作促进会

中农促[2022]164 号

中国农业国际合作促进会标准公告

China Association for the Promotion of International Agriculture
Cooperation Announcement for Standards

依据《中国农业国际合作促进会协会标准管理办法》的有关规定，经审查，中国农业国际合作促进会批准《基于项目的温室气体减排量评估技术规范 动物粪便管理活动甲烷回收利用》(T/CAI 019—2022)、《地理标志产品 浮梁大米》(T/CAI 181—2022)、《地理标志产品 奎湖鳊鱼》(T/CAI 182—2022)标准发布，现予公告，并自2022年11月11日起实施。

In accordance with the relevant provisions of the "Standards Management Measures of China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation", after review, the CAI standards for "*Technical specification at the project level for assessment of greenhouse gas emission reductions—methane recovery and utilization in animal manure management activities*" (T/CAI 019—2022), "*Product of geographical indication- Fuliang rice*" (T/CAI 181—2022), "*Product of geographical indication- Kuihu bighead carp*" (T/CAI 178—2022), were approved by the China Association for the Promotion of International Agriculture Cooperation. These 3 standards will be implemented on November 11th, 2022.

中国农业国际合作促进会

2022年11月11日

